
Agent: Mamy nadzieję, że Roma będzie żałować

News - ASRoma.pl

Po 73 występach z 7 zdobytymi bramkami, przez łącznie trzy sezony,

Gianluca Caprari stał się w całości piłkarzem Pescary. Roma nie postawiła

wszystkiego na jedną kartę i przegrała licytację w kopertach o drugą

połowę jego karty. Zdziwienia nie krył agent gracza, Diego Tavano, który

udzielił wywiadu dla gianlucadimarzio.com.

 

- Gianluca jest aktualnie jednym z najlepszych włoskich talentów w obiegu i jest

bardzo zadowolony, że zacznie ponownie w Pescarze, w idealnym środowisku, które

może pozwolić na maksymalne wyrażenie swojej wartości. Rozmawiałem z

prezydentem Sebastianim, który był bardzo szczęśliwy, że będzie go miał na

przyszły sezon, takie odczucie podziela trener Oddo. Przyszły sezon będzie ważny, z

Serie A do wywalczenia. Kilka dni temu rozmawialiśmy z Romą, która wyraziła chęć

stawiania na gracza w przyszłości. Po przeczytaniu liczby zaoferowanej przez

Giallorossich, nieco ponad zero, byliśmy nieco zakłopotani. Choć w przypadku

przejścia do Romy, zostałby prawdopodobnie wysłany na wypożyczenie, aby grać z

większą regularnością. Dlatego jest dobrze jak jest. W Pescarze może osiągnąć

ostateczne wyświęcenia i pokazać całą swoją wartość. Mamy nadzieję, że będzie dla

Romy wielkim transferowym żalem. Zdarzało się już w przeszłości, że Giallorossi

mylili się co do ocen niektórych młodych piłkarzy. W piłce tak może być, również

dlatego, że to klub, który kontroluje wiele talentów.
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